
reg,nr.: c f 
proceeNerantw,: 

Nijmegen, 21 oktober 2016 

g':-:,:E.K.omEinJ 

25 OT. 2016 

NIJMEGEN 

Aan het College van B&W van d ë . g.á'imèente Nijmegen 
Van Pepijn Oomen, Groenunkg_frociaan.:. 
Schriftelijke vragen ex art. 39 van het Reglement van Orde 

Betreft: bewonersparticipatie bij ruimtelijke ontwikkelingen 

Geacht college, 

Op 18 september 2013 hebben college en raad van gedachten gewisseld over enkele 
brieven, namelijk een brief van het college van B&W d.d, 12 maart 2013 inzake 
"Bewonersparticipatie bij ruimtelijke projecten" en een brief van het college van B&W 
d.d. 23 april 2013 inzake "Procedure ten aanzien van Projectafwijkingsbesluiten". Op 
instigatie van de GroenLinks-fractie heeft het college bij deze bespreking toegezegd "om 
de betrokkenheid van bewoners bij ontwikkellocaties te vergroten (...) bij drie 
projecten nadere informatie [te] verschaffen, bijvoorbeeld via borden in de tuin. Tevens 
probeert het college binnenkort bij een project wat hij hierin kan doen met Social Media." 
Hierna is deze toezegging nog enkele malen herhaald. 

Dit leidt voor onze fractie tot de volgende vragen: 
1. Is er inmiddels al geëxperimenteerd door het plaatsen van fysieke borden bij 

ontwikkellocaties? 
2. Zo nee, wil het college dit alsnog doen? Zo ja, kan hierover aan de raad 

gerapporteerd worden of dit de betrokkenheid heeft vergroot? 
3. Is er nader geëxperimenteerd met ontwikkellocaties en de social media en hoe is 

dit bevallen? 

Onze fractie heeft bij diverse grote projecten (denk aan bestemmingsplanwijzigingen of 
bomenkap) de klacht van bewoners gekregen dat ze er niet van wisten omdat ze geen 
direct omwonenden waren maar "slechts" passanten. Een simpel bordje op locatie had 
hen veel meer betrokken bij de ontwikkelingen. 

4. Wil het college overwegen om voortaan bij bestemmingsplanwijzigingen en 
omgevingsvergunningen maar ook bij grote ingrepen in de openbare ruimte, zoals 
bomenkap, hierover fysieke mededeling te doen in de openbare ruimte? 

Op 18 september 2013 heeft het college overigens ook toegezegd om de aanpak zoals in 
de brief beschreven over twee jaar te evalueren, Vooralsnog heeft de raad deze evaluatie 
nog niet ontvangen. 

5. Kan deze evaluatie nog naar de raad gestuurd worden? 

Wij zien uit naar uw antwoorden. 

Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van GroenLinksr-- -- 

eØljn Oomen 
GroenLinks Nijmegen 
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